
 
Az első szenior korú játékos, aki áttért a GB Science ütő használatára 
 

Mint ismeretes, az új dolgok iránti érdeklődés elsősorban a fiatalságra jellemző, és ez a 
tulajdonság az életkor előrehaladásával fokozatosan csökken.  
Az idős emberek már jobban ragaszkodnak a megszokott dolgokhoz, nehezen fogadják el az 
újdonságot. 
Ilyen volt például a lovas kocsi után az első motoros jármű, ilyenek voltak az új elektromos 
háztartási eszközök, a rádiótelefon, a számítógép és napjainkban az internet..... 
Az idősödő emberek között is van azonban sok olyan, akik a szellemi frissesség mellett az új 
dolgok iránti érdeklődésüket is megőrizték (ezek az „örökifjak”), sőt az új dolgokat meg is 
értették, hovatovább ifjú lendülettel vetették bele magukat egy új célt, távlatot mutató világba. 
 
Egy ilyen „örökifjú” megtisztelte a magyar világújdonság GB ütőket avval, hogy kézbe fogta 
őket, sőt időt és fáradságot nem kímélve próbálgatta, megszokta, majd egyre nagyobb örömet 
lelve bennük, baráttá fogadta ezeket az új sporteszközöket. Leírta tömören, mérnöki 
precizitással az általa tapasztaltakat, abban a reményben, hogy nevének mellőzésével segítheti 
hasonló korú sporttársait, (akikben él még az új dolgok iránti érdeklődés) a GB ütők 
megismerésében. 

                   

                              
Íme a vélemény:                                                   

  Találkozás a GB ütővel! 
 

Interneten barangolva találkoztam a GB ütők leírásával, kíváncsi lettem rá. Telefonon 
megkerestem a tervezőmérnököt, hogyan lehetséges a fát megvenni. A személyes találkozón, 
ahol teljes tájékoztatást kaptam, kiválasztottam a szerintem nekem való ütőfát. 
 
A tapasztalataim a következőek: 

 Az átállás időtartama, az ütő megszokása 1-2 hónap. 
 A fogás könnyű, laza, jól illeszkedik a kézbe. 
 Egyenes és fonák között a váltás észrevétlen. 
 Szerválni könnyebb. 
 Érzékelés jobb. 
 Pörgetni kisebb erővel és hatásosabban lehet. 
 Nyesni ugyan úgy lehet, mint a hagyományos ütővel. 
 Szettenként 2-3 poént hozott, sikerült olyan játékosokat legyőznöm, akiket eddig 

még sohasem. 
 Most már a finomításokra koncentrálok, hogyan lehet „csavart ütéseket” végrehajtani 

kis apró fogás koncentrációval. 
 
Mindenkinek javasolni tudom, hogy ha lehetősége van térjen át erre az ütőfajtára! 
                                                   
                                                                           Egy szenior korú ping-pong rajongó,  Vida K.              
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